

mazing
Asean

5D4N
曼谷 / 华欣
BANGKOK / HUA HIN

Tour Code: TBB-6

Golden
Destinations



Thailand
泰国



Wat Huay Mongkol
龙普陀寺



Damneon Saduak
Floating Market
丹嫩沙多水上市场



Wat Paknam
Phasi Charoen
曼谷大佛

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Maeklong Railway Market
铁路市场



Hua Hin Railway Station
华欣火车站



Terminal 21 Rama3 Shopping Mall
航站楼 21 拉玛 3 购物商场



Jodd Fairs Ratchada
乔德拉差达夜市



SCHEDULE

D1 ARRIVAL ✈ BANGKOK (MOB)

- ✓ Thonburi Market Place
- ✓ Terminal 21 Rama 3 Shopping Mall
- ✓ Icon Siam Shopping Mall
 - Ground Floor: Floating Market
 - 1st Floor: Food Street
 - 7th Floor: The Largest Starbucks in Thailand (Included River City by Shuttle Boat)
- ✓ China Town (Closed on every Monday)

D2 BANGKOK 🚗 HUA HIN (B/L/D)

- ✓ Wat Arun
(Own Expense on Thai Costume Experience)
- ✓ Wat Paknam Phasi Charoen
• By Long Tail Boat
- ✓ Swiss Sheep Farm

D3 HUA HIN (B/L/-)

- ✓ Wat Huay Mongkol
- ✓ Hua Hin Railway Station
- ✓ Market Village
- ✓ The Chocolate Factory
- ✓ Memories House
- ✓ Hua Hin Night Market

D4 HUA HIN 🚗 BANGKOK (B/L/-)

- ✓ Maeklong Railway Market
- ✓ Temple In a Tree
- ✓ Damnoen Saduak Floating Market
(Included Boat Ride)
- ✓ Honey Farm
- ✓ Jodd Fairs Ratchada

D5 BANGKOK ✈ DEPARTURE (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

- ◆ **Terminal 21 Rama3 Shopping Mall** - Guests can enjoy the Caribbean on the LG floor, England on G floor, Italy on the 1st floor, France on the 2nd, Japan on the 3rd, and San Francisco from 4th-5th floors. There's a huge food market, a supermarket full of delicious goodies, and parking enough for 2,000 vehicles.
- ◆ **Icon Siam Shopping Mall** - Icon Siam is the most impressive shopping centre in Bangkok. It's next to the Chao Phraya River, and has more than 7,000 shops, 100 restaurants and even a floating market.
- ◆ **China Town** - Bangkok's Chinatown is one of the largest Chinatowns in the world. It was founded in 1782 when the city was established as the capital of the Rattanakosin Kingdom, and served as the home of the mainly Teochew immigrant Chinese population, who soon became the city's dominant ethnic group.
- ◆ **Maeklong Railway Market** - One of the Seven Wonders of Thailand. This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks. Just before the train arrivals, the market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the tracks. They then have to repeat all of this when train returns. (Remark: train arrival scheduled is subject to the change without prior notice)
- ◆ **Damnoen Saduak Floating Market** - One of the most famous floating markets in Thailand. This buzzing market is routinely crowded with hundreds of vendors and purchasers floating in their small rowing boats sellings and buying or exchanging their goods. it's colourful, noisy, touristy but great fun.
- ◆ **Temple In a Tree** - Is a famous for the small chapel that is completely enclosed within the roots of a banyan tree called Bot Prok Po. It is almost like the tree itself is the pillars of the temple and that without the roots the chapel would fall down. You can also go inside to pay respects to the buddha image.

HUA HIN

- ◆ **Swiss Sheep Farm** - In place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a farm in a valley surrounded by the love that surrounds you with warmth, style European country. Farms that will take you time to dream again.
- ◆ **Wat Huay Mongkol** - Has the largest statue of the Buddhist monk called "Luang Phor Thuad", who live from 1582 to 1682. The holy monk is very well known in Southern Thailand for converting sea water by foot. The magnificent statue, which is about 11.5 meters height and 9.9 meters width, is set on the large mound. There is an equestrian monument for king Taksin the Great in front of the huge statue of the monk.
- ◆ **Hua Hin Railway Station** - Is one of the country's most beautiful train stations marked by its meticulous details in architecture.
- ◆ **Hua Hin Night Market** - Is a fascinating insight into Thailand's way of life. You will find countless outlets and stands selling delicious food which is freshly cooked and served to you within a matter of minutes. Do also take a look behind the stalls on the pavements, because there are plenty of restaurants there as well. Other than the food, you'll discover an overwhelming variety of local handicrafts, souvenirs and clothing on sale.



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Authentic Thai Food
- ★ Mookata Buffet
- ★ Honey Roasted Pork



HOTEL (4 NIGHTS)

- ✓ Away Bangkok Riverside Kene Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Asia Cha Am Hotel or similar class x 2 Nights
- ✓ Pannarai Hotel Bangkok or similar class x 1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



精简行程

第一天 抵达 ✈ 曼谷 (机上用餐)

- ✓ 海鲜市场
- ✓ 航站 21 拉玛 3 购物中心
- ✓ 暹罗天地购物中心
 - 底楼：水上市场，
 - 1楼：美食街
 - 7楼：泰国最大星巴克 (含渡轮越湄南河)
- ✓ 唐人街 (逢星期一休息)

第二天 曼谷 🚗 华欣 (早/午/晚)

- ✓ 郑王庙 (自费泰式服装)
- ✓ 水门寺 (曼谷大佛)
- ✓ 瑞士绵羊牧场

第三天 华欣 (早/午/-)

- ✓ 龙普陀寺
- ✓ 华欣火车站
- ✓ 市场村商场
- ✓ 巧克力梦工厂
- ✓ 网红咖啡厅
- ✓ 华欣夜市

第四天 华欣 🚗 曼谷 (早/午/-)

- ✓ 铁路市场
- ✓ 树中庙
- ✓ 丹嫩沙多水上市场 (含乘船)
- ✓ 蜂蜜园
- ✓ 乔德拉差达夜市

第五天 曼谷 ✈ 回程 (早/午/机上用餐)

观光景点：

曼谷

- ◆ **航站21拉玛3购物商场** - 客人可以在LG层享受加勒比海主题，在G层享受英格兰主题，在1层享受意大利主题，在2层享受法国主题，在3层享受日本主题，在4-5层享受旧金山主题。这里有一个巨大的食品市场，一个摆满美味佳肴的超市，以及足够容纳 2,000 辆车的停车位。
- ◆ **暹罗天地购物中心** - 暹罗天地是曼谷最令人印象深刻的购物中心。它毗邻湄南河，拥有 7,000 多家商店、100 家餐厅，甚至还有一个水上市场。
- ◆ **唐人街** - 曼谷的唐人街是世界上最大的唐人街之一。它成立于1782年，当时这座城市是 拉达那哥欣王国的首都，主要是潮州移民华人的家园，他们很快成为该市的主要民族。
- ◆ **铁路市场** - 顾名思义就是一列火车会从市场中穿过，一天内总共要经过8列。在铁轨的两旁摆满了货摊，琳琅满目，货摊离铁轨也不过10厘米的距离，摊主悠然的在这里卖货当火车警笛拉响时，所有的摊主会瞬间收起货摊，那速度可以用迅雷不及掩耳之势来形容，火车经过后，市场又立刻恢复了刚才的热闹繁忙景象。因为这一特色，火车市场吸引了来自世界各地的游客。
- ◆ **丹嫩沙多水上市场** - 最有名出镜率最高的水上市场，号称泰文化的“水上主题公园”，有超过100年的历史，但现在旅游商业化气息浓重。距市区约2小时车程，集市中，一条条船上，劳动妇女们戴着独特的草帽，坐在满载水果、蔬菜和鲜花的小船上，穿梭于狭窄的水道中，大声地吆喝叫卖，小河两岸有栉次鳞比的商店，出售各种特产和精美纪念品，还有一家家临水面而居的水乡居民住宅，构成了一幅令人深感亲切而又典型的曼谷印象画卷。
- ◆ **树中庙** - 是由菩提树整整包围起来，前方有各种面相的小佛像，或坐、或卧、或站姿势不同，而每一座小佛像前又有一个个铁钵，信徒们依序换了零钱后，朝里面一个个洒落零钱，零钱掉入铁钵声音当当响，仿佛响应信徒们心里的祝愿。进入树中庙前需要脱鞋才能进入，随即就会看到贴着金箔的佛像，先在佛像前面敬拜后，再往佛像位置走一圈将手上金箔贴在上面，完成供奉。

华欣

- ◆ **瑞士绵羊牧场：“华欣特色景点之一”** - 这是一个远离繁华和热闹的好地方，在这里你可以近距离触摸可爱的绵羊，体验喂绵羊吃草，喝奶和了解绵羊的生长过程。
- ◆ **龙普陀寺** - 寺内有全世界最大的LUANG PHOR THUAD 雕像，LUANG PHOR THUAD 龙普托是在泰国家喻户晓的高僧大德，也被誉为泰国交通之神。这座高约11.5 米，宽约9.9米的宏伟雕像被安置在一个大土丘。
- ◆ **华欣火车站** - 拥有悠久的历史 and 泰国最美的车站之称。1911年完成的火车站，从门扇、窗栏、屋顶到售票口完全采用柚木来打造、并大量运用泰国传统建筑的鲜艳色彩所构筑而成。
- ◆ **华欣夜市** - 集各式各样的泰式小吃还有小商品



✓ 4早餐 / 3午餐 / 1晚餐

风味餐：

- ★ 地道泰餐
- ★ 泰国炭烧自助餐
- ★ 蜂汁烤猪肉



酒店住宿 (4晚)

- ✓ 阿维曼谷河谷滨凯恩酒店或同等级 x1 晚
- ✓ 七岩亚洲酒店或同等级 x2 晚
- ✓ 曼谷潘纳莱酒店或同等级 x1 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。